
OBČINA DOBROVA-POLHOV GRADEC 
Občinski svet 
Ul. Vladimirja Dolničarja 2 
1356 DOBROVA 
 
 
 
Številka: 032- 01-  3655/04 
Datum:   01.12. 2004  
 
 

Z A P I S N I K  
15. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova- Polhov Gradec, ki je 
bila v sredo, 01.12. 2004 ob 19.00 uri v sejni sobi gasilskega doma na 
Dobrovi.  
 
Prisotni svetniki : 
Franc Bradeško, Janko Dolinar,  Dr. Janko Dolinar,  Anton Gerjolj, Leopold 
Oblak, Jože Oven, Marjan Plestenjak, Anton Potočnik, Viktor Prosen, 
Mateja Rotar, Franc Setnikar, Damjan Širca,  Milan Velkovrh.   
 
Odsotni svetniki: Harison Kirinčič, Olga Skopec, Marjan Pograjc, opr. 
odsotni. 
 
župan Lovro Mrak,   
 
Vabljeni: Dušan Jelenčič, finančnik računovodja, Riko Gantar, občinski 
urbanist 
   
Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je seja sklepčna.   
 
Predlagani dnevni red:    
1. Potrditev zapisnika 14. redne seje  
2. Vprašanja in pobude svetnikov  
3. Poročila delovnih teles občinskega sveta  
4. Prošnje za dodelitev finančnih sredstev: 
            -  za sofinanciranje adaptacije vodohrama  
            -  prošnja za financiranje usposabljanja za pridobitev registracije  
               planinskih vodnikov 
            -  prošnja za pomoč pri nakupu novega gasilskega vozila  
5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o proračunu  
    občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2004 
6. Predlog sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo  
    stavbnega zemljišča za leto 2005  
7. Predlog povišanja izhodiščne cene za izračun sorazmernega dela  
    stroškov opremljanja stavbnega zemljišča  
8. Predlog sklepa o pričetku priprave občinskih lokacijskih načrtov VP 8/2  
    in VS 39/6-1 
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9. Predlog sklepa o pričetku postopka priprav in sprejema strategije   
    prostorskega razvoja občine in prostorskega reda občine 
10. Predlog sklepa o ukinitvi javnega dobra na parc.št. 1557/6 k.o. Črni     
        Vrh in predlog za zamenjavo zemljišča  
11. Predlog Odloka o javni službi zbiranja in prevoza komunalnih  
        odpadkov    
12.    Razno  
 
Predlagani dnevni red je župan dal na glasovanje. Dnevni red je bil 
soglasno potrjen.  
 
Ad 1) Potrditev zapisnika 14. redne seje občinskega sveta  
Zapisnik 14. redne seje je bil z 11 glasovi za in enim glasom proti sprejet. 
Svetnik Jože Oven je ponovno dejal, da po njegovem mnenju še vedno ni 
dobil točnega pojasnila na vprašanje, kako in na kakšen način si občina 
predstavlja upravljavsko razmerje VO-KA pri zaračunavanju kanalščine in 
drugih poverjenih nalog, ki se navezujejo na sklep iz 13. redne seje. Boris 
Krnjajič iz uprave mu je ne glede na to, da se pod to točko potrjuje zapis 
iz seje, ponovno obrazložil razloge za sprejem sklepa za izvajanje obvezne 
gospodarske službe odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih in 
padavinskih voda na območju Občine Dobrova- Polhov Gradec.   
 
Ad 2) Vprašanja in pobude svetnikov  
• Svetnik Milan Velkovrh je podal že pred sejo zahteva za pismeni 
seznam lastnikov parcel, ki jim je bilo ugodeno pri spremembi 
prostorskega. Na seji sveta je podal pobudo za dodelitev finančnih 
sredstev za GD Zalog, postavil vprašanje v zvezi z investicijo asfaltiranja 
ceste na Katarino- ugotovitvijo statusa ceste, plačilom odškodnine in 
dodatnimi denarnimi sredstvi, podal je predlog za novoletno krasitev vseh 
naselij v občini. Župan je povedal, da se bo pobuda za dodelitev finančnih 
sredstev obravnavala na naslednji točki dnevnega reda, svetniku pa je 
odgovoril na vprašanje v zvezi s cesto na Osredek; pričakujemo nekaj 
dodatnih sredstev s strani občine Medvode, saj cesta tudi za njihove 
občane prestavlja veliko pridobitev, odškodnina pa se za omenjeno cesto 
ne bo plačevala nikomur. Tudi župan se strinja, da bi se naselja novoletno 
okrasila, vendar je to povezano z dodatnimi sredstvi. V kolikor svetniki 
namenijo del sredstev v ta namen, se strinja. Ne okrašuje pa se samo 
Dobrova, temveč tudi Polhov Gradec, največja kraja v občini.  
• Svetnik Anton Potočnik podal že pred sejo naslednje zahteve: 
pismeni odgovor na vprašanje o postopku urejanja funkcionalnega 
zemljišča pri bloku na Dobrovi, posredovanje kopije dopisa Direktorata za 
lokalno samoupravo v zvezi s pritožbo zoper postopek spremembe 
prostorskega akta, zahtevo za pismeni seznam lastnikov parcel, ki jim je 
bilo ugodeno pri spremembi prostorskega akta. V nadaljevanju seje pa je 
zastavil naslednja vprašanja in podal nove pobude; pobuda za pristop k 
urejevanju prometne signalizacije vseh cest v občini, pobuda za rešitev 
preglednosti križišča pri transformatorju- Stranska vas- Peljhan; previsoka 
ograja, uvedba tržnih dni na Dobrovi- objava v časopisu s povabilom na 
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sodelovanje, pobuda za uvedbo mestnega prometa. Povedal je, da je 
zadovoljen s pripravljenim izčrpnim odgovorom uprave na vprašanje 
ureditve situacije pri bloku na Dobrovi ter podal repliko na odgovor Snage 
v zvezi z ekološkimi otoki.    
• Svetnik Damjan Širca je zastavil naslednja vprašanja: kako poteka 
postopek v zvezi z ugotavljanjem lastništva zadružnega doma na Dobrovi, 
kako je potekal postopek oddaje naročil male vrednosti; naročilo JNMV 
cesta Osredek in obnova OŠ Dobrova- spodnje šole. Župan je povedal, da 
je za nepremičnini na Dobrovi in Polhovem Gradcu, kjer je knjižena 
lastninska pravica na kmetijsko zadrugo Dolomiti, vložena že pred časom 
na sodišču vloga za izpodboj navedenega vpisa, pridobili pa bomo tudi 
pisno poročilo o delu odvetniške pisarne, ki nas zastopa v sporih na 
sodiščih.  
• Svetnik Marjan Plestenjak je zastavil naslednja vprašanja in podal 
pobude: kako poteka postopek v zvezi z ugotavljanjem lastništva 
prostorov KZ v Polhovem Gradcu, pobuda za obnovo mostu-Na Medvejk- 
za turističnim domom v PG, kako občina ukrepa v primeru črnih gradenj-
predvsem na področju krajinskega parka, pobuda za povečanje prometne 
varnosti- ustanovitev komisije, ki bi ocenila stanje in odpravila 
pomankljivosti.  
• Svetnik Janko Dolinar ugotavlja, da je občina prehitro zadovoljna z 
odgovori direkcije RS za ceste in ostalih, ki so odgovorni za vzdrževanje 
republiških cest (Cesto proti Polhovem Gradcu). Ceste so nevarne ter 
navkljub večkratnim pozivom ne dobimo pravega odgovora oz. ukrepanja. 
Menil je, da je potrebno najti še kakšen drug, ustrezen mehanizem ali pa 
se uporabijo proti odgovornim ostri ukrepi.  Svetnik Franc Setnikar je 
prisotne seznanil z obiskom občine na DRSC, s potekom sestanka ter tudi 
podanimi obljubami z njihove strani za sanacijo vseh slabših odsekov na 
omenjeni cesti, Tudi sam ni zadovoljen z mlačnim odzivom ter ocenjuje, 
da je pri taki brezbrižnosti potrebno v skrajnem primeru opozoriti na 
probleme tudi z javnimi mediji. Svoja mnenja na obravnavano 
problematiko so podali tudi svetniki Oblak, Širca, Plestenjak, Velkovrh, 
Bradeško, Potočnik.  
 
Ad 3) Poročila delovnih teles občinskega sveta  
Svetniki so z gradivom za sejo prejeli zapisnik 9. redne seje Odbora za 
prostorsko planiranje- kot poročilo o delu odbora. Poročilo o izvedenih 
delih v letu 2004 in poročilo o delih, ki so še v teku, je podal predsednik 
odbora za komunalo, svetnik Setnikar Franc. Prav tako je navedel 
bistvene sprejete sklepe oz. stališča odbora za komunalo v obdobju 01.01. 
2003 do 01.12. 2004, ki so bili v veliki večini tudi predlagano občinskemu 
svetu v sprejem. Povedal je, da so obravnavali cca 187 vlog, na katere je 
odbor tudi vsem odgovoril. Naštel je nekaj pomembnejših stališč odbora; 
1000 EUR lastne udeležbe pri izvedbi asfaltiranja cest, vzdrževanje 
vodovodov ureja upravljavec vodovodov, investicije se sofinancirajo iz 
občinskega proračuna.  
Predsednik odbora za kulturo in šport svetnik Anton Potočnik je svetnikom 
poročal o delovanju odbora, o razdelitvi sredstev za ohranjanje kulturne 
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dediščine, organizacijo forumov, seznanitev zainteresiranih s pogoji za 
prijavo na razpis v prihodnjem letu, ter o nameravanem ogledu športnih in 
kulturnih središč v občini.  
Svetnik Dolinar Janko je podal poročilo v imenu predsednika odbora za 
šolstvo, predšolsko vzgojo in izobraževanje, svetnika Harisona Kirinčič. 
Svetnikom je povedal o  pobudah šol za sprmembo višine cen za 
sofinanciranje predšolske vzgoje, za katere je odbor ocenil, da trenutno 
svetu ne bo predlagal povišanja cen, dotaknil se je prevoza sredstev za 
plačilo prevoza otrok v šolo, za katere odbor ugotavlja, da je visoka in tudi 
organizacijsko zahtevna. Povedal je tudi, da se odbor s predlaganim 
rebalansom strinja, za kar pa ne more reči na področju turizma in 
gospodarstva, kjer predseduje. Ugotavlja, da so sredstva za delovanje 
TZD prenizka, turistična društva premalo sredstev, kar se pozna tudi na 
njihovem delovanju ter tako ocenjuje, da njihov predlog pri rebalansu ni 
bil upoštevan. 
Dr. Janko Dolinar, predsednik Odbora za zdravstvo in socialo je povedal, 
da jepredlog rebalansa proračuna občine usklajen na njihovem področju 
delovanja.  
Svetnik Leopold Oblak je svetnike seznanil o poteku dogovarjanj z Mestno 
občino Ljubljana za pridobitev dodatnih sredstev, menil je, da je potrebno 
bolj aktivno voditi dogovarjanja in postopke. Prav tako je povedal, da 
trenutno postopek za ureditev lastninskih odnosov s podjetjem Alpina d.d. 
v Šentjoštu stoji, katerega bo potrebno tudi čimprej zaključiti.   
Svetnik Damjan Širca je podal poročilo o delu komisije za informacijsko 
družbo, predstavil delo novega izvajalca, svetnike seznanil s pričetkom 
veljave Zakona o dostopudo informacij javnega značaja ter pripravo 
spletne strani v ta namen, z vzpostavitvijo informacijskega portala, ki bo 
vseboval vse potrebne informacije. Odbor bo sofinanciral nakup kamer za 
vzpostavitev delovanja interesnih krožkov v osnovnih šolah, izvedlo pa se 
bo tudi poskusno snemanje sej občinskega sveta.  
Viktor Prosen, predsednik Odbora za kmetijstvo je povedal o poteku 
razpisa za dodelitev finančnih sredstev, na katerega so prišle 104 vloge. 
Povedal je o komisijskih ogledih na terenu z izbranim izvajalcem za 
čiščenje melioracijskih jarkov. Čiščenje le-the se sofinancira v višini 50%. 
Odbor je obravnaval tudi vloge za odpravo škode na kmetijskih površinah 
prizadetih v neurju, katere so bile odstopljene na Upravo za zaščito in 
reševanje. Povedal je tudi o delu odbora za požarno varnost, ki spremlja 
delovanje GZD in CZ, o pregledu letnih pogodb iz tega področja, rednih 
nakazilih požarnih taks. Povedal je, da je odbor obravnaval tudi Prošnjo za 
sofinanciranje gasilskega doma v Zalogu, nakupa gasillskega vozila v 
Dvoru ter podprl obe prošnji ter tako apelira na svetnike za podporo za 
dodelitev sredstev v ta namen.  
    
Ad 4)  Prošnje za dodelitev finančnih sredstev: 
Občinski svet je obravnaval naslednje finančne prošnje: 
-   za sofinanciranje adaptacije vodohrama na Hruševem,   
- za financiranje usposabljanja za pridobitev registracije planinskih    
    vodnikov PD Blagajana 
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- prošnja za pomoč pri nakupu novega gasilskega vozila PGD Dvor. 
 
Svetnik Jože Oven je povedal, da je rezervoar na Hruševem zanič in je 
nujno potreno sanirat betonsko armaturo. Po razpravi so svetniki ocenili, 
da je vodovod življenskega pomena, vendar prevladuje stališče, da morajo 
vse prošnje v obravnavo po ustaljenem postopku, torej v obravnavo za to 
pristojnih odborov.  
Anton Potočnik je komentiral prošnjo PD Blagajana za sofinanciranje 
izobraževanja gorskih vodnikov. Nekaj sredstev je društvo prek razpisa od 
občine v tekočem letu dobilo, dodatnih sredstev v ta namen pa ni več na 
razpolago.  
V razpravi na obravnavano prošnjo za dodelitev finančnih sredstev za 
nakup avtomobila PGD Dvor in izgradnjo PGD Zalog, so sodelovali svetniki 
Milan Velkovrh, Franc Setnikar, Leopold Oblak, Anton Potočnik, Mateja 
Rotar, Damjan Širca, Franc Bradeško, Janko Dolinar in župan.  
  
Po obširni razpravi, zagovoru in upravičenju finančnih prošenj je občinski 
svet sprejel naslednja sklepa:   
   
Sklep 129/1/15 
Za sofinanciranje izgradje oz. sanacije vodohrama Hruševo se odobri 
1.700.000,00 Sit iz proračunske postavke 204200- Ivesticije v vodovode.  
 
ZA: 13 glasov        PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.   
 
Sklep 130/2/15 
Proračunska sredstva na postavki 20300- protipožarna varnost se na 
Investicijah v gasilske domove in vozila poveča za;  
3.500.000,00 Sit – nabavo novega gasilskega vozila za PGD Dvor in  
1.000.000,00 Sit- sredstva za dokončanje izgradnje gasilskega doma v 
Zalogu.  
Sredstva se zagotovijo iz ocenjenega presežka proračunskih prihodkov.  
 
ZA: 12 glasov        PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.   
 
Ad 5) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o 
proračunu občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2004 
Župan je predstavil predlog rebalansa v grobem ter naštel izvedene 
investicije v preteklem letu, za katere ocenjuje, da jih ni bilo malo.  
Svetnike je seznanil s pogovori z direktorico Holdinga Zdenko Grozde in 
direktorjem podjetja VO-KA Borutom Lenardičem o gradnji kanalizacijskih 
sistemov v Podsmreki ter nadaljevanju gradenj v Gabrju, Polhovem 
Gradcu, Šujici. Povedal je, da je potrebno izdelati tudi nekaj novih 
projektov ter podpisi služnostnih pogodb, kar je osnovni pogoj za pripravo 
k realizaciji projektov. Svetnike je seznanil tudi z rednimi pritoki sredstev 
MOL. 
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Komentar k rebalansu proračuna je podal tudi pooblaščeni finančnik- 
računovodja Dušan Jelenič, pojasnil je skok v prihodkih, dvig na 
stroškovnem delu, realizaciji sredstev za investicije.  
V razpravi so sodelovali svetniki Leopold Oblak, Anton Potočnik, Milan 
Velkovrh, Janko Dolinar in župan.  
 
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji    
 
Sklep 131/3/15 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Odlok o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Dobrova- Polhov 
Gradec za leto 2004 v predlagani vsebini z vsebovanima sklepoma št. 129 
in št. 130, 15. redne seje.    
 
ZA: 12 glasov        PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.   
 
Ad 6) Predlog sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča za leto 2005  
Mateja Tavčar iz uprave je svetnikom na kratko predstavila vsebino 
obravnavane točke s predlogom da v letu 2005 vrednost točke za izračun 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča na območju občine Dobrova 
– Polhov Gradec znaša 0,53 Sit.  V letu 2004 je občina dosegla oceno 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča, ki jo vsako leto pripravi 
Ministrstvo za finance. Glede na izračunan obseg primerne porabe ter 
pripadajoče finančne izravnave, se ocenjuje, da občina v tem trenutku po 
poprej omenjeni oceni celo presega oceno lastnih prihodkov. Zaradi 
navedenega se ocenjuje, da povečanje točke v letu 2005 ni potrebno.   
 
Župan je po predstavitvi svetnike pozval v razpravo in podal na glasovanje 
naslednji  
 
Sklep 132/4/15 
Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča na 
območju občine Dobrova – Polhov Gradec znaša 0,53 Sit.   
ZA: 13 glasov        PROTI: 0 glasov 
 
Sklep je bil soglasno sprejet.   
  
Ad 7) Predlog povišanja izhodiščne cene za izračun sorazmernega 
dela stroškov  opremljanja stavbnega zemljišča  
Na osnovi 8. člena Odloka o plačilu sorazmernega dela stroškov za 
pripravo in opremljanje stavbnega zemljišča na območju Občine Dobrova 
– Polhov Gradec se morajo izhodiščna cena sorazmernega dela stroškov 
opremljanja stavbnega zemljišča in vsa prejšnja namenska plačila 
investitorja v izgradnjo komunalnih napeljav na območju predvidene 
gradnje revalorizirati s povprečnim indeksom podražitve za stanovanjsko 
gradnjo, ki jo objavlja Gospodarska zbornica Slovenije - Združenje za 
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gradbeništvo in IGM. Indeks podražitev za stanovanjsko gradnjo v XI. in 
XII. mesecu 2003 in od I. do X. meseca leta 2004 je 118,14. Nova 
izhodiščna cena na osnovi indeksa je 1.829.620 SIT in na osnovi te 
narejena izravnava je 1.850.000 SIT. Boris Krnjajič iz uprave je podal 
dodatno pojasnilo o obračunu komunalnega prispevka po veljavnem 
odloku ter opozoril svetnike, da na podlagi nove zakonodaje le-ta velja do 
sredine leta 2005 oz. v določenem prehodnem obdobju, da pa bo občina v 
nadalje lahko imela zakonsko podlago za obračun komunalnega prispevka, 
pa bo morala nameniti nekaj sredstev za izdelavo ustreznih baz podatkov 
potrebnih za obračune.   
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 133/5/15 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec potrjuje dvig izhodiščne 
cene na višino 1.850.000,00 Sit za izračun sorazmernega deleža stroškov 
opremljanja stavbnega zemljišča za leto 2005.  
ZA: 11 glasov        PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.   
   
Ad 8) Predlog sklepa o pričetku priprave občinskih lokacijskih 
načrtov VP 8/2 in VS 39/6-1 
V skladu z Odlokom o spremembah dolgoročnega plana občin in mesta 
Ljubljane za obdobje 1986 – 2000 in družbenega plana Občine Ljubljana 
Vič-Rudnik za obdobje 1986-1990 za območje Občine Dobrova-Polhov 
Gradec je za območji  

- VP 8/2, v velikosti cca 6000 m2 ob lokalni cesti Dobrova – Horjul 
predvidena pozidava za namen obrti in podjetništva, proizvodnje, 
poslovne dejavnosti, trgovske dejavnosti in stanovanja,  

- VS 39/6-1 - Jarčen Potok, v velikosti cca 1,9 ha in  se nahaja na 
zahodni strani naselja Jarči Potok, območje je namenjeno 
stanovanjski gradnji. 

Kot podlaga posegov v prostor za realizacijo predvidenih dejavnosti je po 
sprejetem planu predviden občinski lokacijski načrt. Občina je prejela 
pobudi za pričetek realizacije občinskega lokacijskega načrta s strani 
zasebnih investitorjev, ki je tudi zainteresiran za realizacijo dela posegov, 
ki bodo s sprejetim OLN predvideni. S sprejetjem OLN bo dana tudi 
izvedbena podlaga za legalizacijo in ureditev razmer na že izvedenih 
posegih v prostor. 
Dodatne obrazložitve je podal tudi Riko Gantar ter predlagal, da pričnemo 
s postopkom izdelave izvedbenega akta.  
V razpravi so sodelovali Anton Potočnik, Milan Velkovrh, Franc Setnikar in 
župan.  
 
Sklep 134/6/15 
Pričnejo se postopki in aktivnosti za pripravo Občinskih lokacijskih načrtov 
za območje VP 8/2 in VS 39/6-1 Jarčen Potok.   
ZA: 8 glasov           PROTI: 2 glasova 
Sklep je bil sprejet.   
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Glas proti sta podala Milan Velkovrh in Anton Potočnik. Svetnik Marjan 
Plestenjak ni glasoval.  
 
Ad 9) Predlog sklepa o pričetku postopka priprav in sprejema 
strategije prostorskega razvoja občine in prostorskega reda občine 
Pod obravnavano točko dnevnega reda se je razvila dolga razprava, v 
kateri so sodelovali Leopold Oblak, Marjan Plestenjak, Anton Potočnik, 
Janko Dolinar, Damjan Širca. Svetnik Oblak je bil mnenja, da je bilo pri 
zadnji spremembi prostorskega akta premalo zavzetosti s strani občine, 
po njegovem mnenju bi bilo potrebo podpreti osebne pobude občanov. 
Svetnik Plestenjak je bil mnenja, da občinski odbor za urbanizem ni 
opravil svojega dela ter dodal, da ne zaupa predsednici odbora. Župan je 
svetnikom ponovno povedal tudi o nesoglasjih s pogodbenih izvajalcem in 
o prekinitvi pogodbe iz krivdnih razlogov, ki je vodil zadnje spremembe, o 
zamenjavi urbanista zaradi nesoglasij s prejšnjim.  
Strokovno plat predlagane vsebine je predstavil občinski urbanist Riko 
Gantar, ki je svetnikom povedal, da strategija pomeni, kam bo občina šla 
v prihodnosti, kako se bo razvijala na različnih področjih. Treba bo 
pripraviti inventarizacijo, tudi odbori se bodo mogli opredeliti, kaj si želijo. 
Čas za uveljavitev strategije prostorskega razvoja občine in prostorskega 
reda občine je do 20.07.2007, ko bodo prenehali veljati občinski planski 
akti in izvedbeni akti, sprejeti na podlagi obstoječih planskih dokumentov. 
Po zaključeni razpravi so svetniki oblikovali stališče, da se pritegne vse 
občinske odbore, svetnike, krajevne skupnosti, javnost, župan pa je dal na 
glasovanje naslednji  
   
Sklep 135/7/15 
Pričnejo se postopki in aktivnosti za sprejem strategije prostorskega 
razvoja občine in prostorskega reda občine. Za izvedbo postopkov 
sprejema strategije prostorskega razvoja občine in prostorskega reda 
občine se določi Občinskega urbanista g. Rika Gantarja. Nadaljnje 
aktivnosti se določajo v odboru za prostorsko planiranje, gospodarjenje z 
nepremičninami in varstvo okolja, v sodelovanju z vsemi predsedniki 
stalnih delovnih teles občinskega sveta.   
    
ZA: 13 glasov        PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.   
 
Ad 10) Predlog sklepa o ukinitvi javnega dobra na parc.št. 1557/6 
k.o. Črni Vrh in predlog za zamenjavo zemljišča  
Odbor za prostorsko planiranje, gospodarjenje z nepremičninami in 
varstvo okolja je na svoji 9. redni seji obravnaval vlogo predlog menjave 
zemljišča vlagateljice Marije Dovjak, cesta Črni Vrh, vloga št.  350-04-
1354/04 in soglasno sprejel posredovano odločitev ter jo posredoval 
občinskemu svet v odločanje. Svetnik Anton Gerjolj je svetnike seznanil, 
da osebno pozna primer in se strinja, da se izvede nameravana 
zamenjava.  
Župan je dal na glasovanje naslednji   
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Sklep 136/8/15 
Občinski svet dovoljuje ukinitev statusa javnega dobra s sprejemom 
priloženega sklepa in dovoljuje zamenjavo občinskega zemljišča; v 
občinsko last preide vsa v naravi obstoječa pot, kakor je označeno v 
grafični prilogi- »Situacija- predlog za menjavo zemljišč M1/5000«, ki jo je 
izdelalo podjetje Bogema d.o.o. iz Ljubljane dne 22.03. 2004, del parc.št. 
1221/2, v izmeri 377 m2, v lasti Antona Kožuh, se zamenja za novi 
parc.št. 1557/11 in 1557/12 v skupni izmeri 194 m2. 
 
ZA: 13 glasov        PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.   
 
Ad 11) Predlog Odloka o javni službi zbiranja in prevoza 
komunalnih odpadkov   
 Boris Krnjajič iz uprave in svetnica Mateja Rotar, kot predsednica odbora 
za prostorsko planiranje sta predstavila razlog za sprejem odloka. Sprejeti 
so novi področni predpisi ravnanja s komunalnimi in drugimi odpadki, ki 
ravnanje s komunalnimi odpadki urejajo na višjem nivoju. To pomeni, da 
se komunalni odpadki ne le zbirajo in potem v celoti odložijo na 
odlagališču, ampak je med tema dvema dejanjema še vrsta postopkov 
oziroma delovnih faz. Tako je cilj odloka zbrati komunalne odpadke, jih 
ločevati v razne frakcije in odložiti le ostanke komunalnih odpadkov, s 
čemer se varuje omejeni prostor za odlaganje. Tak način ravnanja s 
komunalnimi odpadki je tudi zahteva približevanja in vstopa v Evropsko 
skupnost. 
Obstoječi Odlok o obveznem zbiranju in odstranjevanju odpadkov na 
območju Občine Dobrova-Polhov Gradec (Uradni list RS, št. 64/1999) ni 
več usklajen z zakonodajo, ki obravnava komunalne odpadke, zato ga je 
potrebno zamenjati in uskladiti z novimi odredbami in pravilniki, ki so bili 
sprejeti po sprejemu sedaj veljavnega Odloka o obveznem zbiranju in 
odstranjevanju odpadkov na območju Občine Dobrova-Polhov Gradec. 
V razpravi so sodelovali svetniki Janko Dolinar, Anton Potočnik. Janko 
Dolinar je povprašal, ali se cene določijo s pravilnikom, ki je opisan v 38. 
členu Odloka. Boris Krnjajič mu je pojasnil, da Odlok predpisuje sprejetje 
posebnega Pravilnika, na podlagi katerega se bodo določale cene, da pa 
lahko člen Odloka na pobudo Jankota Dolinar formaliziramo bolj na jasen 
način in to zapišemo v aktu. Potočnik je zastavil vprašanje v zvezi z 
nabavo zbirnih posod, za katere pa po odgovoru Borisa Krnjajiča še vedno 
velja, da so le-te brezplačno dodeljive.  
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 137/9/15 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Odlok o javni službi 
zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov.  
 
ZA: 12 glasov         PROTI: 0 
glasov 
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Sklep je bil sprejet.   
 
Ad 12) Razno  
Župan je povedal o nastalem nesporazumu s Breskvarjemi iz Podsmreke v 
zvezi z napeljavo elektrike in izgradnjo kanalizacije ter zaradi 
sporazumnega dogovora svetnikom predlagal, da sprejmejo naslednji   
 
Sklep 138/10/15 
Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec sprejema sklep, da občina 
Dobrova- Polhov Gradec ne izkazuje več interesa za pozidavo na parceli 
št. 201/33 k.o. Podsmreka, na pobudo Breskvar Milene, Podsmreka 6, 
Dobrova.  
 
ZA: 10 glasov        PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.   
 
Svetnica Mateja Rotar je podala pobudo, da se zaradi dokončne ureditve 
prepisa zemljišč v Podsmreki (opuščena pot) sprejme na svetu cena 
odkupa zemljišča, na katerem je že ukinjen status javnega dobra. 
Župan je svetnikom podal na glasovanje naslednji  
    
Sklep 139/11/15 
Na podlagi mnenja oz. predloga odbora za prostorsko planiranje, 
gospodarjenje z nepremičninami in varstvo okolja, je občinski svet 
obravnaval določitev cene za prodajo starega dela cestišča ceste skozi 
Podsmreko- parc.št. 1032, k.o. Podsmreka ter sprejel sklep, da se določi 
cena v višini 5 EUR tolarske protivrednosti na dan plačila za m2.  
 
ZA: 13 glasov        PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.   
 
 
 
Zapisala: Mateja Tavčar                                                                            

 
 
               Lovro MRAK 

         Župan  


